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 KROKEK 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR ÅR 2020 

Styrelsen för PRO Krokek får härmed avge följande redogörelse för 
verksamhetsåret nr 67 som omfattar tiden 1/1 - 31/12 2020 

1. STYRELSEN  

Jan Björklund  Ordförande 

Claes Blom                       Kassör 

Inga-Maj Fröjd Fransson Sekreterare 

Kenth Johansson  Ledamot Hemsidan  

Randi Carlsson  Ledamot Studieorganisatör 

Margita Almtoft  Ledamot 

Barbro Hernell  Ledamot 

Pia Clashammar Blom  Styrelsesuppleant 

2. MEDLEMSANTAL 
Under året har 7 av våra medlemmar avlidit. 2 nya medlemmar har tillkommit 
samt 1har begärt utträde och 6 har uteslutits varför vi vid årets slut hade 162 
betalande medlemmar 

3. SAMMANTRÄDEN 
Styrelsen har haft 7 sammanträden 

4. MÖTEN 
Två protokollförda månadsträffar. Årsmöte den 11 februari vid Träffpunkt 
Valhalla. Höstmöte den 10 november blev inställt. Pga Covid 19. Fyra av 
styrelsen har varit med på undersköterskornas manifestation/uppror vid Tyska 
torget i Norrköping. 

5. MEDLEMSTRÄFFAR  
Det har varit 2 medlemsträffar vid Träffpunkt Valhalla. Där har i snitt 50 
medlemmar deltagit. 

6. FUNKTIONÄRSMÖTET 
Inställt pga Covid 19 

7. HEMSIDAN 
Kenth Johansson har uppdaterat vår Hemsida och som är under fortsatt arbete, 
även medlemsregistret har uppdaterats och mobilnr är tillagda vilket ger 
möjlighet att skicka SMS till våra medlemmar. 137 sms kontakter har 
upprättats om tre grupper. Alla har inget mobilnr. Fototävling ”månadens bild” 
har pågått under året men med dåligt intresse. 2 foton har inkommit. Ordf har 
varit på utbildning för det nya medlemsregistret. 
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8 . KONTAKTKOMMITTÉN 
Vid 16 tillfällen har det uppvaktats med blommor, födelsedagar och sjukbesök. 
Det har skickats en del kort till de som ej ville ha besök. Pratstunder via telefon 
som blivit mycket uppskattade. Covidanpassat.  

9. MEDLEMSVÄRVNING 
Inställt pga Corona.  

10. FRISKVÅRD 

Bollsektionen: Under vintersäsongen spelas det vid Racketstadion i 
Norrköping. Sommar och Höst ute på våra egna banor. Sammanlagt 66 
aktiviteter. Inga tävlingar förutom våra klubbmästerskap. Inget besök av andra 
klubbar pga Corona. Klubben har bjudit på smörgåstårta, ärtsoppa och glögg. 
Klubbmästerskap i par Berit Pettersson och Margita Almtoft. Klubbmästare Jan 
Björklund.  

Styrketräning: Gruppen har övergått till stavgång lördagar kl 9.30 samling vid 
ICA parkeringen  

Stavgång: Har varit ett fåtal gånger 

11. AKTIVITETSKOMMITTÉN 

 Vid våra 2 medlemsträffar har det ordnats servering av kaffe och smörgås. Det 
har tillverkats vinster till våra lotterier. Friluftsdag vid boulebanan, bjöds på 
korv, kaffe, tipspromenad, prova på boule, lotterier. Ragne dragspelsmusik.   

Här är ett axplock av vad som vi skulle ha genomfört men pga Covic 19 har 
allt detta blivit inställt. 

27 maj: Bussutflykt.19 juni: Midsommarstången vid Träffpunkt Valhalla.1 juli: 
Grillutflykt. 22 juli: Fikautflykt. 5 augusti: Lunchutflykt.4 december: Julfest. 29 
december: Grötfest vid Träffpunkt Valhalla. 
Bingo har anordnats vid 2 tillfällen. Träffpunkt Valhalla, ca 15-20 medlemmar 
Pubkvällar vid Restaurang Delfinen har förekommit vid några tillfällen, så länge 
det gick att sitta ute. 

12. KANSLI 
Har hållit öppet helgfria fredagar mellan kl 10–12 ett fåtal fredagar har det varit 
öppet. Kenth Johansson har skött om vårt kansli och kontakten med ABF. Här 
har vi också haft våra styrelsemöten de som var i början på året resten av våra 
möten var utomhus. 

13. LOTTERIER 
Lotterier har gett ett ekonomiskt tillskott till föreningen. Men pga av Covid har 
försäljningen under året varit dålig. 

14. FONUS  
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Det har varit ett möte 

15. KPR (Kommunala Pensionärsrådet) 
Margita Almtoft har varit på ett möte.  

16. FPR (Föreningarnas Pensionärsråd) 
Margita Almtoft har varit på ett möte 

17. HOBBY 
Samlades ett fåtal ggr innan Corona inställt  

18. RESOR  
Coronas anpassad Båtresa till Åland och Julbordkryss. Resan till Norge inställd. 

19. STUDIECIRKLAR 

Trafik, halva kursen är genomförd. Fortsätter vid senare tillfälle. 

Sångkören PROpia hade 2 träffar vid Kansliet innan Covid slog till. Det har varit 
14 personer som körat och Ragne Nilsson har ackompanjerat. Körledaren Pia 
Clashammar Blom har hållit kontakt via telefon. 

20. KONSUMENTVÄGLEDARE 
Coronainställt 

21. EKONOMI 
Den ekonomiska omfattningen redovisas i bifogade Balans och Resultatrapport. 
Resultatet föreslås överfört i ny räkning. 

22. SLUTORD 
Härmed har vi redogjort för verksamheten för år 2020 och styrelsen tackar alla 
medlemmar och funktionärer, som under året hjälpt till att ge alla en aktiv, 
kamratlig och trivsam närvaro vid våra aktiviteter. Vårt år har varit ett märkligt 
år då Covid 19 kom och vi fick ställa in och om vår verksamhet. Vår önskan är 
att 2021 blir ett bättre år och att vår verksamhet kommer igång. 

 

Styrelsen PRO Krokek Kolmården januari 2021 

 

Jan Björklund  Inga-Maj Fröjd Fransson Claes Blom 

 

Kenth Johansson Randi Carlsson                      Margita Almtoft 

 

Barbro Hernell  Pia Clashammar Blom 


